
ESCRIT DEL

UN ANY
DE

CONSOLIDACIÓ

Ja tornem a ser a la recta final de temporada, i
es hora de començar a fer balanç, encara que
faltin actuacions per fer. Però crec que aquestes
actuacions serviran per demostrar el que en

aquest arcticle us resumiré.

En primer lloc, valoro la temporada d'una manera

positiva en general, amb alguns aspectes molt

positius i d'altres no tan positius. Es pot dir en
línies generals que la temporada ha estat de
consolidació d'uns castells, i per tant, de
mantenir una línia iniciada la temporada passada
amb millores de cara a l'any que ve. Cal

assenyalar que l'any 2.000 va ser un any de

retrocés, on per diferents motius la colla. va
perdre empenta i es va constatar la necessltat
d'un canvi de rumb, i penso que l'any passat es
va parar la tendència de baixada i es va acabar
la temporada en una situació estable, havent
recuperat els castells de vuit i amb una nova

empenta social de colla (efecte "Mallorca" o

com li vulgueu dir). El cas és que en aquest
primer any com a cap de colla veia 2 punts
fonamentals a treballar per tal de retornar el
nivell de colla que tots volem:
-De cara als castells, i de cara a poder treballar
en un nivell de 7,5·8 era necessari un treball de
canalla important, ja que ens trobavem a inici
de temporada amb poca canalla i a més, poc
rodada, per la qual cosa es feia complicat aspir�r
a fer determinades estructures. Per tant, calla
preparar un equip de canalla nombrós. i q.ue
tingués experiència per tal de millorar la tècnica
dels nens que en aquell moment teniem.

·A nivell social, o de colla, era bàsic mantenir el
"bon rotllo" amb que es va acabar el 2.001, ja
que crec que el bon ambient de co!la fa que e!s
assajos tinguin un aire més atractiu, no nomes

d'estar-hi per assajar els castells sinó que es

poden compaginar les proves amb fer petar la
xerrada amb altra gent de la colla, i això és
sinònim de crear més ambient de castells en els

assajos, i per tant, més xics per assajar proves
grans i pinyes.

A partir d'aquí també calia formar-nos com a

tècnica amb cap de colla novell, i conèixer com
és un assaig i com es porta. Penso que ens va

costar 1 mes i escaig començar a agafar ritme,
i a partir d'aquí crec que les proves van començ�r
a tenir una direcció. El que costava era tenir

paciència ja que l'evolució de !a ca�alla r�queri�
temps i tranquilitat per dona ls-hi confiança, I

per tant els resultats a nivell de castells van

tardar a arribar. L'Ascensió ens va permetre
certificar que anavem en el bon camí, amb la

tripleta 5 de 7, 4 de 7a i 3 de 7, però el 4 de 8

quedava lluny. Per això la tècnica vàrem decidi�
buscar un castell intermig a l'abast de la colla I

que creiem que podria ser la motivació per arribar

CAP DE

als castells de vuit, com és el 3 de 7 aixecat per
sota i ens va funcionar bé, diria que de nou

arribava massa tard, però abans de l'estiu es va

poder descarregar. L'actuació de Sant Cugat
tenia flaire d'aquelles diades en que vas a provar
un castell nou, i feia retornar el "gusanillo" a la
colla.

Tornant de vacances, durant la setmana d'assajos
de festa major hi va haver un canvi de "nivell",
ja que la canalla que s'havia anat treballant,
començava a descarregar els castells de sis nets
a l'assaig (fet que durant gran part de l'inici de
temporada ens costava molt) amb certa facilitat.

D'aquí el salt al 4 de 8, ja que la tècnica vàrem
constatar que era factible anar a tirar-lo a Llinars,
just, però factible.

Una mica la resta ja la coneixeu, portem dos 4
de 8 descarregats, i hem canviat la mentalitat
inicial d'anar a consolidar i mantenir per la

d'apretar de cara al 3 de 8, però crec que això
ha canviat perque la colla també ho ha fet. Es
veuen cares noves i cares velles a l'assaig, d'un
mes ençà hi ha hagut una allau de canalla que
ningú sap d'on ha sortit, però que estan venint

regularment, estan millorant prou bé, i l'equip
de canalla ha de fer mans i mànigues per poder
assajar tota la canalla. I queden poques setmanes

per acabar aquest any, del qual hem de treure

moltes conclusions, una d'elles, la més

important, és l'evolució de la colla, i la base que
estem establint per començar l'any vinent amb
uns objectius superiors i que són factibles.

Penso que la paciència que s'ha tingut amb el
treball de la canalla dels primers cinc mesos,
s'ha vist premiada en aquest últim mes, i de la
mateixa manera penso que si ara, en un moment

d'jJ'lusió per fer el 3, el 4 i si arribem, la torre,
sabem mantenir tota la canalla que hi ha a

l'assaig, l'any que ve podem arribar molt lluny.
De la mateixa manera, la gent de la colla, tronc
i pinya també hem de ser-hi, i si es pot, ser-n'hi
més, ben apinyats, i amb més ganes de c�st?lIs
que mai, només depèn de nosaltres. sem-ht XICS,
Pit i Amuntlll

Salva.

(cap de colla).
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